
 

Beantwoording vraag van de raad 

Gesteld op  6 oktober 2023 

Beantwoord op 11 oktober 2023 

Partij CDA 

Onderwerp Ophalen oud papier 

 
Er is ons ter oren gekomen dat er op 12 oktober 2023 door het AB van de Avri een besluit wordt 

genomen over inname/ophalen oud papier 

 

Vraag 1 

Waarom zijn wij hier niet tijdig of onvoldoende over geïnformeerd door de portefeuille houder? 

 

Antwoord 

Tijdens de algemene bestuursvergadering op 16 februari heeft een meerderheid van zeven stemmen 

voor en één tegen ingestemd met het voorgestelde plan om per 1 januari 2024 te stoppen met de 

inzet van papierverenigingen bij de papierinzameling. In dezelfde vergadering werd overeengekomen 

dat het definitieve besluit genomen zal worden tijdens de vergadering op 12 oktober. Het onderwerp 

stoppen met de inzet van verenigingen bij de inzameling van papier en de bijbehorende planning is 

daarnaast herhaaldelijk besproken tijdens de platformbijeenkomsten van Avri. Bovendien is het 

onderwerp inhoudelijk ter sprake gebracht tijdens de raadsvergadering van 20 juni, waarin onder 

andere de jaarstukken 2022 en de begroting voor 2024 van Avri zijn behandeld. 

 

Vraag 2 

Wat kunnen wij als raad van West Betuwe nu nog doen? 

 

Antwoord 

Vanaf het begin van deze kwestie heeft de wethouder duidelijk gemaakt dat zij tegen het voorstel zou 

stemmen, omdat we grote waarde hechten aan het behoud van de samenwerking met verenigingen, 

kerken en andere maatschappelijke organisaties voor de inzameling van papier. 

 

De uitkomst die zal volgen op 12 oktober blijft momenteel onzeker. Zodra het Algemeen Bestuur van 

Avri een beslissing heeft genomen, zullen wij u op de hoogte brengen van verdere ontwikkelingen. 

Bovendien zal het onderwerp worden besproken tijdens de beeldvormende vergadering op 7 

november en staat het gepland voor agendering tijdens de raadsvergadering op 19 december.  

 


